

## Socionomsektionen

### Möte 6

2021-03-17

Zoom



#### Närvarande medlemmar:

Emma Peldán  
Rebecka Brorsson  
Christina Nilsson  
Helga Jarnås  
Elvira Hansson  
Anton Silverbern  
Betül Cetinkaya  
Smilla Olsson  
Emma Hjort

#### Ständigt adjungerade:

---

#### Adjungerade:

---

## Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Emma P öppnar mötet 17.05.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Helga.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Anton och Smilla.</i>
5.	Adjungeringar	-
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7.	Meddelande från ordförande	Kallelse till stormötet skickas ut nästa vecka.

		<p>Verksamhetsplan inför 2021/2022 Alla utskott skickar punkter till Emma P med hur utskottet ska fortsätta sitt arbete.</p> <p>Informationsbrev till masterstudenter har skickats ut om att de kan ansöka till styrelsen.</p> <p>Informationsbrev har skickats till terminsombud om studentrepresentanter. Inga svar ännu.</p> <p>Diskussion kring hur vi gör med fika på stormötet. Arbetsgrupp bildas under nästa möte.</p>
8.	Meddelande från vice ordförande	Börja skriva testamenten inför nästa termin
9.	Meddelande från kassör	Gjort budgetförslag för kommande år. Vi har ett stort överskott.
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	<p>Kort från studierektorsmötet: sociala aktiviteter som annonseras på canvas, enkät, grupprum och låsning av dörrar.</p> <p>Studentärende med problem kring VFU och kontakt med basgruppslärare. Ärendet uppklarat.</p> <p>Möte med terminsombuden.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Information om en rapport och utvärdering av utbildningen.</li> <li>- Många tycker det är krångligt med canvas, skulle vara bra om alla lärare använde det på samma sätt. Förslag om instruktionsfilm om canvas.</li> <li>- Schemat säger inte om föreläsningarna är live eller förinspelade.</li> <li>- Kritik mot Mårtens</li> </ul>

		<p>förhållningssätt och uttryckssätt under föreläsningar och i text.</p> <p>Kritik riktad mot barn-kursen på termin 7 kring litteratur, schema och otydliga instruktioner.</p>
11.	Meddelande från idrottsutskottet	<p>FC Sopsis - inköp ska göras till laget.</p> <p>Korpen-säsongen blir lite framflyttad.</p>
12.	Meddelande från eventutskottet	<p>Ölprovning - 7 april. Valt ut öl som ska presenteras i veckan.</p> <p>Förslag på att ha klädbyttardag utomhus relativt snart.</p> <p>Examensmingel - 3 juni. Det ska skapas en arbetsgrupp.</p> <p>Digital sittning 8 maj - avtal från Kristianstads nation ska skrivas under. Planering är påbörjad.</p>
13.	Meddelande från novischutskottet	-
14.	Meddelande från PR-utskottet	<p>SSR ska ha en föreläsning för socionomstudenter i Lund. Tid för sektionen att prata om vårt arbete.</p> <p>Underskrifter på protokollen. På vissa protokoll finns inga underskrifter.</p> <p>Eventuellt marknadsföra en del inlägg på facebook och instagram - kostar cirka 300 kr.</p>
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	-
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<p>Haft uppföljande möte med studentärende. Ärendegång och kommunikation diskuterades. Troligtvis ytterligare möte med student och berörd lärare.</p>

		Första JLM-möte nästa vecka. Gå ut i sociala medier med var studenter kan vända sig vid hjälp och stöd.
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	-
18.	Meddelande från valberedningen	Inga anmälningar har kommit in ännu. Vi får börja nominera personer. Lägga ut ett inlägg i alla klassgrupper på facebook om att ansökningsperioden är öppen.  Kan vi eventuellt lägga upp information på canvas? Emma H kontaktar kommunikátören Patrik.
19.	Meddelande från arbetsgrupper	FAQ - pågående Stadga - möte nästa vecka, ska sen kontakta Emma P för vilka punkter som ska tas upp under Stormötet
20.	Meddelande från ledamöter	-
21.	Övrigt	<i>Inga övriga punkter togs upp.</i>
22.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (18:45).</i>

---

Sekreterare  
[Helga Jarnås]

Anton Silverbern

---

Justerare  
[Anton Silverbern]

---

Ordförande  
[Emma Peldán]

Smilla Olsson

---

Justerare  
[Smilla Olsson]